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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 

Tel.: 06-46786127  
info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 13-12-2023 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes, Patty Schurink, 
Peter van Berlo.  

Adviseurs: Hay Mulders 
Gasten: Nellie Hermans, Leo van Dijck  

Afwezig m.k.: Ellen Jacobs, Hay Engels, Mariet Roelofs, Luuk 
Haegens 
Afwezig z.k.: - 

Notulist: Lisa Reintjes 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Bijeenkomst verkeer Aansluiten Lisa/Marco  15-1  

2 Kermis jubileum Nadenken om hier iets mee te 

doen 

Allen juni  

3      

5      

 
01. Opening en berichten van verhindering 
Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering. 

Afmeldingen zijn binnen van Ellen, Hay en Mariet. Luuk is later. 
 

02. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 
- 22-1 dorpsradenoverleg  

- 11-12 overleg kermis  

- IJsbaan Horst  

 

03. Ingekomen en uitgaande stukken 

- Jeugdoverleg: het verslag en de oproep is gekomen voor andere verenigingen om zich 

hierbij aan te sluiten.  

- Accommodatiebeleid overleg 18-1 staat in het teken van het bespreken van het concept 

accommodatiebeleid in Aan de Brug.   

- Bijeenkomst verkeer 15-1: vanuit gemeente is reactie gekomen dat het niet wenselijk is om 

naar America te komen. De bijeenkomst is met twee dorpsraden tegelijk. Lisa gaat in ieder 

geval en Marco is voornemens om mee te gaan.  

- Burgeradviesraad: brief over binnen gekomen. Via dorpsradenoverleg is gevraagd om 

aandacht te hebben en te letten op toegankelijkheid voor iedereen bij evenementen (denken 

aan rolstoelen/slecht ter been etc.). 

Er wordt veel verkeerd geparkeerd in het dorp, wat de toegankelijkheid ook alles behalve 

bevorderd. Mogelijk is om dit onder de aandacht te brengen en de wijkagent een keer uit te 

nodigen bij het dorpsradenoverleg.  
 
04. Notulen vorige vergadering 

- Er is iets mis gegaan met de notulen, deze zijn niet verzonden. De notulen zullen later 
alsnog volgen.   
 

05. Lopende zaken 
Wonen in America: Werkgroep zit morgen (14-12) weer samen over de voortgang, 

tekeningen zijn bij de welstandscommissie ingediend van de te bouwen woningen. 
Bevestiging is hier nog niet van binnen, dit om voor 31-12 de procedure in gang te zetten. 
 

America Left:   
- Esbeek is op bezoek geweest met een bus vol geïnteresseerde. Hier heeft ook bericht van 

op de socials gestaan.  
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Verkeer: 

- Nellie: geeft aan dat ze niets meer vernomen heeft n.a.v. eerdere melding Graafsebosweg, 
geadviseerd om na te gaan bij de gemeente wat hun reactie hierop is.   

- Lorbaan: VVD (Horst) heeft een bijeenkomst georganiseerd, vanuit de Lorbaan zijn er twee 
personen aanwezig geweest. Van alle kanten wordt aan verkeer getrokken, dit maakt de 
coördinatie ook mogelijk lastig.  

- Defecte Lamp turfsteker is gemeld, hier nog niets vernomen.  
 

Werkgroep spoor 
- Het College heeft wederom besloten om niet mee te gaan in het verzoek van (gedeeltelijke) 
transparante schermen. Ook de Raadsinformatiebrief (RIB) rammelt. De werkgroep en 

dorpsraad zijn nu bezig om een reactie te geven op de RIB richting de raad.   
 

RIVM 
- Er komt nu officieel een RIVM rapport (geen intern rapport meer), omdat de geluidshinder 
en slaaphinder als zo danig ernstig wordt beschouwd. Op 15 januari wordt dit gepresenteerd 

in Aan de Brug.  
- De geluidsschermen ging enkel en alleen over geluid en de hinder daarvan. Marco is enkele 

weken geleden gebeld door onderzoeksbureau om trilling onderzoek te doen. Vanmiddag is er 
op 3 locaties langs het spoor gestart met de installatie van onderzoeksapparatuur om 
trillingen te meten tot eind maart.  

 
Supermarkt 

- Morgenavond is de bijeenkomst. Je hoeft je hier niet voor aan te melden, suggesties 
insturen is van harte welkom.  
 

Verfraaiing Aan de Brug 
- Er komen diverse offertes binnen.  

 
Ommetje 
- Het ommetje is genomineerd voor Kern met Pit. Dit project is al door de eerste ronde heen.  

 
Kermisoverleg 11-12 (vanuit dorpsradenoverleg) 

- Patty en Marco zijn hier geweest. Er werd als een sneltrein doorheen geraasd. Er werd 
geïnventariseerd naar de pijnpunten. Vanuit America is aangegeven dat er een attractie mist 

voor kinderen 12-18 jaar en dat het contact met kermisgids als moeizaam wordt ervaren. Er 
is een groot verschil tussen de dorpen en de ervaring hierin. Er zijn verschillende scenario’s: 
kermis via kermisgids of zelf organiseren (met potje geld). Voor dat geldbedrag krijg je 

kermis zoals deze nu in America is, niet geregeld.  
Vanuit America en ook andere dorpen zit er een pijnpunt over de slechte ervaring met 

kermisgids. Vanuit de gemeente willen ze in dit geval met de organisatie van de kermis en de 
kermisgids aan tafel. Er is voorgesteld dat de gemeente de voorwaarden met de kermisgids 
moet aanscherpen.  

Alles is nu kenbaar gemaakt en aangegeven. De gemeente gaat hier mee aan de slag en 
hoogstwaarschijnlijk komen ze eind januari met een aangepast plan.  

 
De Americaanse kermis was in 1924 voor het eerst, dit wil zeggen dat er een jubileum is 
komend jaar. Wellicht over nadenken om hier iets mee te doen.  

 
Balgooien 

- Er zijn op dit moment 5 stellen die mee willen doen, er is mogelijk nog een 6de stel. Hay 
heeft over het balgooien zelf ook een stukje geschreven in het Peelklokje en ingestuurd naar 
het Limburgs museum.  

 
Kersttocht 

- Deze is aanstaand weekend.  
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ijsbaan 

- Hier is nog geen formele beslissing op genomen. Vanuit reacties van gemeente en 
dorpsraden wordt grotendeels nee gezegd. Vanuit dorpsraad America wordt besloten om hier 

geen bijdrage aan te leveren.  
 
Toverland 

- Brief is bij Marco terecht gekomen, hij heeft deze net voor de vergadering doorgestuurd. Dit 
betreft over de vergunningsaanvraag voor hotel en vakantiewoningen.  

Dinsdag 19-12 is er een informatiebijeenkomst in Kronenberg over deze vergunningsaanvraag 
en kunnen er vragen aan specialisten gesteld worden. Het lijkt geen presentatieavond, maar 
dat je binnen kunt lopen met vragen. Vanuit de Dorpsraad voelen wij ons niet direct 

belanghebbende in deze en sluiten niet aan.  
 

06. Rondvraag 
- Luuk: vraag over de geluidsschermen, hij is benieuwd waarom de werkgroep zich niet gehoord voelt? 
Hay licht toe dat de indruk is dat er niet geluisterd is en dat ze niet inzichtelijk hebben wat ze willen.  

- Leo: geeft aan dat L1 een programma aan het maken is over kerstochten in Limburg. Hij geeft aan dat 
kersttocht America zich hier wellicht kan melden om een bijdrage te leveren.  

- Hay: Geeft aan dat hij zich zorgen maakt over het lezen van het gemeentenieuws. Hij heeft geen idee 
hoeveel mensen zich geabonneerd hebben op de Hallo. 
- Patty: informeert naar de stand van zaken van de frames: Marco geeft aan dat status nog hetzelfde is. 

Zijn met de gemeente in gesprek over de mogelijkheden van het plaatsen, maar i.v.m. ziekte bij de 
gemeente moest dit uitgesteld worden. Dit staat volgende week gepland.  

 
07. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21.29 uur de vergadering.  

 
Voor iedereen fijne feestdagen en een fijne jaarwisseling toegewenst!  


